
Generalforsamling den 13. oktober 2023 

 

Dagsorden: 

1. Valg af dirigent og referent 

2. Formandens beretning 

3. Aflæggelse af regnskab og decharge til kassere 

4. Behandling af indkomne forslag 

5. Valg til komiteen 

6. Valg af revisor 

7. Evt. 

Ad 1 

Carsten Bach blev valgt til dirigent og John Jensen som referent. 

• Carsten takkede for valget og konstaterede at generalforsamlingen var lovlig indvarslet og 

beslutningsdygtig 

Ad 2 

Formandens beretning vedhæftet. 

Der var et enkelt spørgsmål til arr. Februar/marts. Hvor formanden fortalte, at man gerne ville lave et event 

lidt udenfor sæsonen. Både for at mødes og støtte cafeen. 

Ad 3 

Statistik og regnskab vedhæftet.  

Ad 4 

Forslag fra Teddy 

• Ved pointlighed ift årspoint vinder laveste hcp. Der var mange som synes at forslaget var rigtig 

godt. HCP fastsættes når den sidste månedsafslutning i september er spillet. Erik Møller mente at 

det udelukkende skulle være matematisk for B- og C-rækken, da han mente rækkerne var meget 

ulige, når man den ene gang spillede i B-rækken og næste gang måske spillede i C-rækken. 

• 3 årspoint fordeles pt ujævnt da a-rækken spiller slagspil den 1. onsdag i måneden – burde laves om 

til at alle som deltager tilskrives 3 årspoint uagtet scorer. Jan V. mener man skal belønnes hvis 

man laver 28 point. Man bliver straffet i a-rækken pga slagspil – når man kun har én række. Skal 

slagspil slettes? Hvorfor skal man egentlig have de 3 point?  

• Flere matchformer i løbet af året. Hvilke matchformer skal man evt. spille – her blev nævnt flere. 

Udfordringerne blev, at årspoint blev svær at tildele ved forskellige matchformere ex. Texas 

Scramble. Tom Bunch synes det kunne være fed med flere forskellige matchformer. Teddy mente 

at man blot kunne trække disse matchformer ud af årspoint. Flere nævnte at de ikke kom pga 

årspoint, men udelukkende var der pga det sociale = hyggen. 

• Lav en særskilt ”række” hvor det kun er antal slag som er tællende for at tilgodese dem som er 

lavhandicapper – Dette vil være en særskilt konkurrence. For at fejre dem med lavt hcp. 



• Afskaf den fælles order of merit og vend tilbage til 3 rækker med a-b-c hvor man stadigvæk kan 

rykke op og medtage sine point. Tidligere var det A+B rækker. Der er flere præmier i 2023 end 

tidligere år. Der har været mange ændringer til 2023 – hold ændringerne i ro. Bent synes at det 

sociale er vigitgere end hcp, point, præmier. Per – går op i at hygge frem for præmier. Claus 

nævnte, at mange gik tidligt efter en runde golf. 1 øl og man kørte hjem. Han kunne godt tænke 

sig at folk blev lidt længere. 

• Det blev besluttet, at komiteen skulle kikke på forslagene og lave tilpasninger. 

Ad 5 

Bo, Bondrop og John på valg – alle 3 ønskede at fortsætte. Genvalgt. 

Komiteen består herefter af: Bo, John, Jens Ole, Jan, Michael og Torben. 

Ad 6  

Revisor genvalgt 

Ad 7 

Jan V synes at man skulle starte hr. turen lidt tidligere. 

Hans Bach synes vi skal til Gut Appeldör – gerne 2 overnatninger. 

Frank – stor ros til valget af Hjarbæk. Godt vejr og evt. starte om lørdagen. 

Kesse – synes at de 15 bedste score skulle kun være de 10 bedste score. Og gerne kun have 4 tællende 

måneder.  

Ole W – synes at års-afslutning kunne være i september. 

Claus - Synes vi skulle koordinere hr. turen med Rødder og Erhvervsgolf oa.  

Bo W – Roser til initiativ med event i februar/marts. 

Bo W – Similator-golf starter I næste uge. 

 


